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BRM.0002.8.2024 

Protokół Nr V/24 

Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Regionalnego Centrum Biblioteczno-

Multimedialnego w Szydłowcu ul. Kolejowa 9B. 

W sesji uczestniczyło 15 radnych.  

Udział wzięli: burmistrz Artur Ludew, skarbnik Iwona Czarnota, radca prawny Tomasz Kęsik 

oraz osoby zaproszone. 

 

Ad 1. 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka otworzyła sesję, powitała zebranych 

i przewodniczyła obradom.  

Poinformowała zebranych, że obrady Rady Miejskiej w Szydłowcu są transmitowane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Państwa uczestnictwo w Sesji Rady Miejskiej 

jest w pełni dobrowolne. Uczestnicząc w obradach Rady Miejskiej wyrażacie Państwo zgodę 

na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w tym wizerunku. Nagrania 

zapisane na nośnikach danych będą archiwizowane zgodnie z obowiązującymi w tym zakresie 

przepisami prawa. Osoba, której dane są przetwarzane posiada prawo dostępu do treści swoich 

danych oraz prawo ich sprostowania, ma prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego, tj. 

Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, w przypadku gdy uzna, że przetwarzanie danych 

narusza obowiązujące przepisy prawa z zakresu ochrony danych osobowych.  

 

Przewodnicząca obrad poprosiła o potwierdzenie obecności radnych w systemie 

elektronicznym – załącznik nr 1 i nr 2 do protokołu.  

 

Ad 2. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Surdy odczytał porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr IV/24 z dnia 23 lipca 2024 roku. 

4. Informacja z prac Burmistrza pomiędzy sesjami. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) współdziałania z Powiatem Szydłowieckim w zakresie dowozu uczniów 

niepełnosprawnych do Publicznej Branżowej Szkoły Specjalnej I Stopnia, Publicznej 

Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy oraz Publicznej Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w Szydłowcu; 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego 

od osób fizycznych, określenia inkasentów, terminu płatności dla inkasentów 

i wynagrodzenia inkaso; 

3) wprowadzenia zmian w Uchwale Nr LVII/426/23 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 

21 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec 

na lata 2024 – 2036; 
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4) wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Nr LVII/427/23 Rady Miejskiej 

w Szydłowcu z dnia 21 grudnia 2023 r. na rok 2024. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Ad 3. 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka poinformowała, że protokół Nr IV/24 z dnia 

23 lipca 2024 roku był wyłożony do wglądu i ewentualnych uzupełnień w Biurze Rady 

Miejskiej w obowiązującym terminie. Do dnia sesji nie zgłoszono uwag i wniosków. Wobec 

powyższego zaproponowała przyjęcie protokołu bez odczytania. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu w systemie 

elektronicznym - załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 4. 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew przedstawił informację z prac Burmistrza Szydłowca 

pomiędzy sesjami Rady Miejskiej w Szydłowcu od 23 lipca 2024 roku do 28 sierpnia 2024 

roku. W okresie od 23 lipca 2024 roku do 28 sierpnia 2024 roku zostało wydanych 12 zarządzeń 

oraz przekazano do Rady Miejskiej 4 projekty uchwał. Burmistrz przedstawił również 

informację z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 23 lipca 2024 roku. Wszystkie uchwały 

zostały w ustawowym terminie 7 dni przekazane do właściwego dla nich organu nadzoru.  

 

Ad 5 ppkt 1. 

Dyrektor Zespołu Edukacji i Finansów Oświaty Dorota Nowak przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie współdziałania z Powiatem Szydłowieckim w zakresie dowozu uczniów 

niepełnosprawnych do Publicznej Branżowej Szkoły Specjalnej I Stopnia, Publicznej Szkoły 

Specjalnej Przysposabiającej do Pracy oraz Publicznej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w Szydłowcu /w zał. do prot./.  

 

Opinia Komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt 

uchwały – załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad 5 ppkt 2. 

Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych Barbara Majewska przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego 

i leśnego od osób fizycznych, określenia inkasentów, terminu płatności dla inkasentów 

i wynagrodzenia inkaso /w zał. do prot./.  

 

Opinia Komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt 

uchwały – załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad 5 ppkt 3. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w Uchwale Nr LVII/426/23 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 21 grudnia 2023 r. 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2024 – 2036 /w zał. 

do prot./.  

 

Opinia Komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt 

uchwały – załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad 5 ppkt 4. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w Uchwale Budżetowej Nr LVII/427/23 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 21 grudnia 

2023 r. na rok 2024/w zał. do prot./.  

 

Opinia Komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt 

uchwały – załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad 6. 

Radni nie składali interpelacji ani zapytań.  

 

Ad 7. 

Sołtys Sołectwa Sadek Tadeusz Rut zwrócił się z prośbą o ustawienia znaku „uwaga 

zwierzęta domowe” na drodze gminnej Sadek-Kierz Niedźwiedzi (od strony Kierza 

Niedźwiedziego w Sadku na krzyżówkach w stronę ulicy Kolejowej)  

 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew odpowiedział, że przekaże sprawę do Referatu Zarządu 

Dróg.  

 

Ad 8. 

Na tym porządek V sesji został wyczerpany. 

 

Przewodnicząca obrad wypowiadając formułę „Wysoka Rado, zamykam V sesję Rady 

Miejskiej w Szydłowcu” zamknęła V sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu. 
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Czas trwania sesji od godz. 1300do godz. 1335. 
 

Rada podjęła uchwały: V/15/24, V/16/24, V/17/24, V/18/24. 

 

Głosowanie w głosowaniu jawnym odbyło się poprzez system do głosowania i transmisji 

DSSS. Operatorem systemu była Paulina Bednarczyk. 

 

Protokołowała: 

Paulina Bednarczyk 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

        Jadwiga Kopycka 

 


